
VE 

nn 

Datum 2-1-2024 22:48 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Onderwerp: 
Nieuwbouw school 

Geachte 
heer, mevrouw, 

Graag 
maak ik van de 

gelegenheid. gebruik 
om 

te 

reageren op 
de 

plannen 
die 13 december 2023 

zijn 

gepresenteerd. 

Ik zal maar direct met de deur in huis vallen. 
Wij 

vinden het zeer 

onverstandig 
dat er een 

ingang 
wordt 

gemaakt 

aan de 
Sportlaan 

ter 

ontsluiting 
van het 

perceel. 
Ook wanneer dit enkel 

voetgangers 
en fietsers betreft. 

Allereerst is de 
Sportlaan 

de hoofd 
ontsluitingsroute 

voor 

landbouwvoertuigen. 

In 
de 

periode 
van het 

gras 
en de 

mais 
rijden 

er zeer 

grote voertuigen 
zeer hard door de straat. Dat 

gaat 

met de kinderen 
bij 

de voetbal al vaak 

bijna 
mis. 

Mijn 
buurvrouw is zelfs wel eens 

met 
de 

auto 
een bestuurder van een trekker 

achtervolgd 
om hem 

te 

wijzen op zijn rijstijl 
en de 

gevaarzetting bij 
ons in de straat. Ik 

vraag mij 
af welke 

oplossing 
hiervoor wordt 

geboden. 
Juist fietsers en 

voetgangers zijn 
in 

verhouding 

tot 
de 

landbouwvoertuigen 
zeer klein en kwetsbaar. 

Ten 
tweede wordt er door de 

huidige plannen 
een kiss and ride aan de 

Sportlaan gecreëerd. 

Er 

gaan natuurlijk 

enorme files komen 
op 

de 
Bornerbroekseweg 

en een 

groot 

deel van de ouders zal de kinderen er aan de 

Sportlaan 
uit laten en het laatste 

stukje 
laten 

lopen 
naar 

school, 
zodat ze niet hoeven 

te 
wachten aan de 

Bornerbroekseweg. 
Dat maakt de situatie voor fietsers en 

voetgangers 

in de 
Sportlaan alsnog onveilig. 

En maakt 

dat de 
Sportlaan 

enorm druk wordt 
met extreem 

veel 
auto 

verkeer. ledere 
zaterdag loopt 

het al 
vast met 

de 

voetbal, 
laat staan als er een school komt. Dat wordt een 

groot 

drama. 

Nu is wel 
geopperd 

dat de school invloed moet uitoefenen 
op 

de ouders om 

geen oneigenlijk gebruik 
te maken 

van de 
ingang 

aan de 
Sportlaan, 

maar de 
ervaring 

leert dat de ouders van de kinderen 
op 

de Talenter zich daar 

weinig 
van aantrekken. Er wordt daar 

gewoon 
zelfs asociaal 

op 
de 

groenstrook geparkeerd. 
Er 

zijn 
enorm veel 

klachten van omwonenden over de 
wijze waarop 

wordt 
geparkeerd. 

Dit is al 
bij herhaling 

door de Talenter 
bij 

de 

ouders onder de aandacht 
gebracht (we 

hebben daar al vaker berichten over 

ontvangen). Klaarblijkelijk helpt 
dat 

niet 
want 

er wordt nu al 
gedreigd 

met 

handhaving 
en 

dergelijke 
omdat de situatie niet verbetert. 

Dus 
waarom 

zouden de ouders 
bij 

de nieuwe locatie ineens wel luisteren en 

geen gebruik 
maken van de kiss en ride die in de 

Sportlaan 
wordt 

gecreëerd? 
Of 

mogen wij 
verwachten dat er s ochtends 

politie/handhaving aanwezig 
is? 

Pas 

wanneer dat laatste 

consequent 

het 
geval is, 

kan er een 

veilige omgeving 
ontstaan voor de 

voetgangers 

en 

fietsers aan de 
Sportlaan. 

Ik 
vraag mij oprecht 

af of daarvoor de 
capaciteit bij 

de 
politie aanwezig 

is. 

Ik 
kijk 

uit naar uw reactie. 

Met 

vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)


